

英语分级考试网考须知

考试对象：2017 级国际学生、港澳台侨（外文学院英语语言文学系除外）

考试时间：2017 年 9 月 10 日 8:00 至 9 月 15 日 20:00；考试时长：2 小时

考试登陆网址：<http://itest.xmu.edu.cn>

考试内容：听力、阅读理解、完型填空

考试登录账号：考生号

考试登录密码：考生号

注意事项：

考试之前：

1. 使用 iTEST 之前,请务必阅读 iTEST 3.0 考试系统首页的“iTEST3.0 学生考试指南”。
2. 考试必须在安装有 Windows 系统的**电脑**上完成,并使用**谷歌浏览器 Google Chrome 45**,不能使用手机或者平板电脑进行考试。
3. 确保个人电脑能够正常运作,请先**检测自己的电脑及耳机**,能否正常播放网络视频、电源是否连接、网络是否正常,以防止在考试过程中因设备故障而导致考试不成功。
4. 请**手动输入网址登陆 iTEST 系统**,不要通过百度等其它方式登录系统。
5. 首次登陆系统,需要先按照网站的提示完善个人信息,请务必**填写常用邮箱**,该邮箱是找回密码的重要依据。
6. 正式开始考试前,请务必进行听力模拟测试,熟悉考试流程及模式。
7. 系统自动加载试题,加载成功后点击“进入考试”;如果加载速度为 0,原因可能是浏览器没有安装 flash 插件或 flash 插件版本太旧,需安装或更新 flash 插件。

考试过程中：

8. 请不要开启与考试无关的程序（包括 QQ 和微信桌面版）。

9. 如在测试过程中遇到问题,请及时与客服联系。

iTEST 客服电话：4008-987-008； 客服 QQ：2774182652；

客服时间：周一至周日 (8:00—22:00)

外语教学部：彭欣 15259295331

10. 请尽量在客服工作时间内登陆系统完成测试,以便遇到问题可以及时解决。

11. 在考试过程中务必将输入法切换为英文输入法。

12. 考试结束后请务必点击提交试卷。

考试结束：

13. 完成考试,页面显示“试卷提交成功!保存成功”;**开学报到后**,根据教务处网站相关通知进入教务系统选课,详细选课通知见教务处网站 (www.jwc.xmu.edu.cn, 联系人:刘老师 2182250)。

厦门大学教务处

外语教学部

2017 年 7 月

Notice of Online English Placement Test

Candidates: International students, and students from Hong Kong, Macau and Taiwan, the 2017 Cohort (students from Department of English Language & Literature in College of Foreign Languages and Cultures are excepted from the test)

Time and Date: From 8:00 a.m. on 10th September 2017 to 20:00 p.m. on 15th September 2017

Duration: 2 hours

Website of online test: <http://itest.xmu.edu.cn>

Content: Listening, Reading Comprehension, and Cloze

Log In Account: Candidate Serial Number

Log In Password: Candidate Serial Number

Attention:

Before the test:

1. Be reminded to read “iTEST 3.0 Guidance on Student Online Test” in the front page of the website before you start the test.
2. The test should be completed with **Google Chrome 45 in the computer with Windows System**. Mobile phones or Pads should not be used.
3. Please make sure the personal computer functions well: Please **check** whether your **computer and headset** can play online video, whether the computer is plugged in (or with sufficient power source), whether the Internet works normally, etc. to avoid equipment failures.
4. Please **type the website manually** instead of logging in through other websites such as Baidu.
5. Personal information needs to be filled when you first log in to the system. **Frequently used email address** should be filled in as an **important basis for retrieving your password**.
6. Please conduct a mock listening test before the formal test in order to be familiar with the process and format of the test.
7. The system loads the questions automatically. Click “Enter the test” after the successful loading. If the speed of loading is 0, the reason may be that no flash plug-in is installed in the browser or the flash plug-in is not updated. The plug-in should be installed or updated before the test.

During the test:

8. Please turn off all other irrelevant programs or apps (including QQ and WeChat).
9. Please contact the customer service if any problems are encountered.
iTEST contact number: 4008-987-008
QQ: 2774182652
Working hours: Monday to Sunday (8:00-22:00)
Department of Foreign Language Education: Peng Xin (Contact number: 15259295331)
10. Try to log in and finish the test during the working hours of customer service so as to solve problems promptly.
11. Please switch your input method to English during the test.
12. Please click “submit” after you finish the test.

After the test:

13. After you finish all the procedures, the sentence “The test is submitted and saved successfully.” will appear in the screen. After your registration in the new semester, you can select courses based on relevant notices announced by the Academic Affairs Office. The detailed notices of course selection can be found in the website (www.jwc.xmu.edu.cn). Contact Person: Liu 2182250